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De voorzitter opent de vergadering om 21.05 u. Het verslag van 29/6/2016 wordt zonder opmerkingen 

goedgekeurd. 

 

Bespreking agenda gemeenteraad : 

 

PC 17 – Ruimtelijke Ordening en Wonen – ruilverkaveling Willebringen. 

 

Schepen Mombaers begint met positief nieuws en deelt mee dat het fietspad, vertrekkend aan het 

rondpunt op de westelijke ring richting Vondelstraat in Kumtich quasi volledig klaar is. Hij heeft reeds het 

fietspad verkend en vindt het aangenaam rijden in een mooi glooiend landschap. De schepen geeft nog 

een korte toelichting bij het tracé van de aan te leggen fietsroute Molenbergweg. Ook volgt een korte uitleg 

bij het tracé van de wegenis binnen de ruilverkaveling Willebringen. 

 

Samenwerkingsovereenkomst met de provincie inzake studie voor vaststelling locatie regionaal 

ziekenhuis. 

Vooreerst situeert de schepen de herdefiniëring van het ziekenhuis de laatste jaren. 

(Riziv – financiële situatie – huidige exploitatie – VIPA – begrenzing subsidies – patiëntencontacten – 

stuiten op grenzen van infrastructuur – vraag vanuit de regio). 

Bedoeling is dat het ziekenhuis in de stad of aan de stadsrand wordt ingeplant. Dit kadert in de 

stadskernversterking. 

De provincie is bereid om samen met de stad een samenwerkingsovereenkomst af te sluiten voor een 

dienstenopdracht voor het ontwerpend onderzoek in het kader van het zoeken van een geschikte locatie 

voor het regionaal ziekenhuis H.Hart Tienen. De kosten worden fifty/fifty verdeeld. Het resultaat wordt 

verwacht over zes maanden.  

Vooropgestelde locaties : St.Jan – stationsomgeving – boomgaard Reynaerts – westelijke ring tegenover 

garage Claes. 

 

PC 14 – Personeel – tijdelijke uitbreiding van contractuele formatie. 

 

Het betreft hier een expert-functie – bestuurssecretiaris A1-A3. De vakbonden hebben hiervoor een 

protocol van akkoord ondertekend. Bedoeling is een deeltijdse functie te creëren met de mogelijkheid Fr. 

Vanwing aan te duiden om enkele belangrijke wegenis- en rioleringsdossiers op te volgen. 

Op de vraag of er een dergelijke beslissing werd genomen voor alle gepensioneerden antwoordt schepen 

Poffé dat er eerst nagekeken wordt of er een behoefte of nood is om gepensioneerden te houden. 

 

Voor de aanleg van de fietsroute Molenbergweg worden subsidies aangevraagd bij het fietsfonds. 

 

PC 20 – Technisch dienst 

 

De stad zal de deelname aan het project Intergemeentelijke Natuur – en Landschapselementen verlengen. 

Raadslid J.Defau verwijst naar de score van 1 op 10 voor de stad inzake onderhoud van begraafplaatsen. 

 

V E R S L A G 



 

Antwoord van schepen Poffé : 

- Bewust dat er veel onkruid staat – zeer moeilijk om dit te beheersen zeker wanneer er geen 

herbicides meer mogen gebruikt worden 

- 12 kerkhoven vragen vele uren onderhoud – ook Blankedale werd ingehuurd 

- Evolutie naar andere vorm en aanpak van begraafplaatsen (team Meert) – ontwerp van plan 

voor realisatie parkbegraafplaats 

- Vraag om wat geduld te oefenen in vooruitzicht andere aanpak en betere resultaten 

Raadslid van Stiphout stelt het probleem van de inhuring van graven.  

Duurtijd is volgens hem te lang. Schepen Poffé erkent het probleem. 

Ook raadslid Lissens wijst op het probleem van de ontoegankelijkheid van de paden. 

 

Varia : 

 

Schepen Mombaers geeft toelichting bij stand van zaken “ingestorte oude stadsmuur“ Torsinplein. Nu de 

deelexpertise afgewerkt is, staat het vast dat de stad geen eigenaar is van de historische stadsomwalling. 

Het is een gemene muur van alle aangelanden. De stad heeft wel de beveiligingswerken voor haar 

rekening moeten nemen. De rechtbank zal nog moeten uitmaken wie van de aangelanden 

verantwoordelijk is voor het instorten van de muur. De verantwoordelijke zal ook de kosten van de stad 

voor de beveiligingswerken moeten terugbetalen. 

Ook is er vooruitgang in de verkoop van het woonblok hoek Ketelmakersstraat-Leuvensestraat-

Raeymaekersvest. Van de zes loten werden er 4 gekocht voor 338.000 euro door een investeerder uit 

Sint-Truiden. Die persoon wil investeren in Tienen (aantrekkelijk – goede ontsluiting – station in de buurt – 

prijzen liggen lager dan in St.Truiden) 

De overkant (2 loten) werd eveneens verkocht aan een investeerder. Alleszins zal schepen Mombaers en 

de dienst ruimtelijke ordening “streng” toekijken op de visie en de plannen van de investeerders bij 

aanvraag bouwvergunning. 

 

De vergadering wordt gesloten omstreeks 22.05uur.  

 

 

De voorzitter verslaggever,    De Schepenen, 

 

 

Jos Hermans.      Jos Mombaers en Eddy Poffé 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


